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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  16. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 28.03. 2018. godine 

 

 

Nikola Šimić – zamjenik predsjedavajućeg Općinskog vijeća Vareš, otvorio je 16. 

sjednicu s početkom u 15,00 sati, u velikoj sali Općine Vareš.   

 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ajanović Mirnes, Čizmo Adis, Džafo Dženan, Fatić Ilhana, 

Islamović Emir, Kamenjaš Alma, Kevrić Đemo, Mario Marošević, Mirčić Mario, Muftić 

Safeta, Muftić Anel, Mušanović Nedžad, Riđić Kruno, Romić Branko, Rožajac Elvir, Šimić 

Igor,  Šimić Nikola i Turki Fadila. 

Odsutni: Kamenjaš Kenan. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević, 

sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović,  pomoćnici općinskog načelnika – gosp. 

Čedomir Jelić, gosp. Ermin Musa i gosp. Rusmir Berberović, zamjenik općinskog 

pravobranilaštva – gosp. Damir Arnautović, ispred Službe za privredu, finansije i trezor – 

gosp. Stela Andrć i Boro Andrć, predstavnik OSCE-a - gosp. Daut Bajramović, predsjednici 

političkih partija i predstavnici medija. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o zaključcima i odgovorima na 

postavljena vijećnička pitanja sa 15. sjednice OV održane 28.02.2018. godine. Na 15. sjednici 

OV donijelo je tri (3) zaključka, dva (2) zaključka su realizovana, jedan (1) je u toku 

realizacije. Postavljeno je četrnaest (14) vijećničkih pitanja. Na sva pitanja dostavljeni su 

pismeni odgovori podnosiocima vijećničkih pitanja i usmeni odgovor na sjednici od strane 

Općinskog načelnika.  

  

Općinski načelnik gosp. Zdravko Marošević  u okviru aktuelne problematike na području 

općine Vareš za današnju sjednicu nije imao obraćanje. 

 

 

 

 

 

 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

 
  Kruno Riđić 

 

1. Pitanje uputio Općinskom načelniku. Možemo li nešto učiniti da se trotoari 

naredne     

zimske sezone očiste na vrijeme i blagovremeno, kako bi nam pješaci, i 

građani koji prolaze, mogli bezbjedno i sigurno da koriste puteve i trotoare? 

      ( o postavljenom pitanju dao je dodatno obrazloženje) 

 

Elvir Rožajac 

 

2. Da li je spomenik ispred zgrade općine prikupio sve potrebne saglasnosti da 

bude tu  

postavljen i da li će doći do njegovog uklanjanja? 

 

3.  Da li je moguće da se nešto uradi na rješavanju kanalizacije, koja curi iznad 

Toplika i ugrožava zid ispod cijele zgrade? 

( o postavljenom pitanju dao je dodatno obrazloženje) 

 

Romić Branko 

 

4. Pitanje uputio direktoru Doma zdravlja Vareš. Da li je stanovništvo MZ Vareš 

Majdan bilo zaslužno, da bude upoznato da će prestati rad ambulante Doma 

zdravlja Vareš u Vareš Majdanu?  

 

5. Pitanje postavljeno direktoru Doma zdravlja Vareš. Da li je moguće dobiti 

pravilnik o upotrebi vozila hitne pomoći Doma zdravlja Vareš? 

                  ( o postavljenom pitanju dao je dodatno obrazloženje) 

 

 Mirnes Ajanović 

 

6. Kada će se rješavati problem dijela puta kroz Slavin ispod kojeg se nalazi 

vodovodna     

infrastruktura, a prolazi vodovod prema Striježevu? (Taj dio puta kroz Slavin 

ima veliki nagib, a kamioni iznose materijal na put koji predsjednik MZ stalno 

popravlja). 

( o postavljenom pitanju dao je dodatno obrazloženje) 

 

 

7. Pitanje upućeno Općinskom načelniku. Da se načelnik očituje oko aktuelnosti 

u vezi  

isprobavanja tehnologije za podvodno rudarenje, koje treba da započne na 

jezeru Nula? 

 

                

 Fadila Turki 

 

8. Može li se produžiti dionica dosadašnjeg javnog prijevoza koji vozi do 

Općine, da se  

produži do Selišta? 
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9. Koliko mi u Varešu imamo nevladinih organizacija, koje su to, šta one rade i 

koliko sredstava se izdvaja iz Općinskog budžeta za njihov rad? 

 

Đemo Kevrić 

 

10. Kako je izvršeno zapošljavanje u JP „Vareš – stan“ d.o.o. Vareš i JU Centar za 

kulturu i edukaciju Vareš? 

 

11. Postavio je pitanje, za koje je rekao da može biti i inicijativa. Da se za neku od 

narednih sjednica Općinskog vijeća dostavi podatak o dužnicima, koliko 

Općina ima dužna dobavljačima iz prethodnih godina. 

 

 

Predsjednik Kluba SDA Emir Islamović informisao je Vijeće u vezi predsjedavajućeg 

Općinskog vijeća. SDA će do sljedeće sjednice Općinskog vijeća predložiti, odnosno dati 

odgovor i rješenje za Predsjedavajućeg Općinskog vijeća.            

 

Zamjenik predsjedavajućeg OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 15. sjednice OV. 

      Nije bilo primjedbi i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik 

sa 15. sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je  jednoglasno sa (18 

glasova „ZA“)  usvojen Zapisnik sa 15. sjednice OV.  

Zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  16. 

sjednicu OV koji je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

Ispred predlagača pomoćnik načelnika Ermin Musa predložio je dopunu dnevnog reda 16. 

sjednice OV sa tri (3) tačke i to: tačka 5. Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja u zakup 

poslovnog prostora u vlasništvu Općine Vareš“, tačka 6. „ Prijedlog Rješenja o imenovanju 

Komisije za sprovođenje javnog oglasa u postupcima dodjele u zakup poslovnih zgrada i 

poslovnih prostora Općine Vareš i tačka 7. „ Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva 

u korist Mehić Fajke, naselje Rajčevac, Vareš“, tako da se točka 5. iz poziva uveća za tri i tako 

do kraja. 

Nije bilo rasprave po prijedlogu dopune dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg OV 

stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 16. sjednice OV sa predloženom dopunom. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je  sa 17 

glasova „ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom usvojen  sljedeći 

 

 

 

 

D n e v n i   r e d: 
 

 
1. Izvještaj/Izvješće  o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period januar/siječanj – 

decembar/prosinac 2017. godine.     

- Izvjestilac: Općinski načelnik.    

 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu.  

- Izvjestilac: Ermin Musa   
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3. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Savjeta mjesne zajednice Kokoščići.  

- Izvjestilac: Čedomir Jelić.   

 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni  Odluke o izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.  

- Izvjestilac: Sekretar OV.   

 

5. Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja u zakup poslovnog poslovnog prostora u vlasništvu 

Općine Vareš.  

- Izvjestilac: Ermin Musa.   

 

6. Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za sprovođenje javnog oglasa u postupku dodjele u zakup 

poslovnih zgrada i šoslovnih prostora Općine Vareš.   

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

7. Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist MEHIĆ FAJKE, naselje Rajčevac, Vareš.   

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

8. Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Profesionalnom vatrogasnom vodu 

Vareš na zemljištu društvene/državne svojine.   

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

9. Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Samoupravnoj interesnoj zajednici 

za komunalnu i stambenu oblast Vareš na zemljištu društvene/državne svojine.   

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

10. Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Radničkom univerzitetu „Branko 

Jelić“ Vareš na zemljištu društvene/državne svojine.   

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

11. Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Kulturno-umjetničkom društvu 

„Jedinstvo“ Vareš  na zemljištu društvene/državne svojine.   

- Izvjestilac: Ermin Musa.    

 

12. Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica sa područja općine Vareš u 2017. godini.  

- Izvjestilac: Čedomir Jelić.   

 

13. Informacija  o nekretninama u vlasništvu Općine Vareš.     

- Izvjestilac: Ermin Musa.    
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14. Informacija o provođenju Strategije integrisanog razvoja Općine Vareš  za period 2017-2026. godine, za 

2017. godinu.     

- Izvjestilac: Rusmir  Berberović.    

 

15. Tekuća pitanja 

 

 

 

Ad. 1. 
(Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš  

za period januar/siječanj – decembar/prosinac 2017. godine. ) 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje stavove i mišljenja iznijeli vijećnici: Kruno 

Riđić, Fadila Turki, Elvir Rožajac, Emir Islamović, Branko Romić, Đemo Kevrić i Safeta 

Muftić. 

 

Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje 

Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš za period januar/siječanj – 

decembar/prosinac 2017. godine.  

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je sa 15 

glasova „ZA“ i 3 glasa „PROTIV“   usvojen 
 

Izvještaj/Izvješće o izvršenju budžeta/proračuna Općine Vareš  

za period januar/siječanj – decembar/prosinac 2017. godine.  

 

Ad. 2. 

(Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu.) 

 

 Komisija za statutarna pitanja i propise na 10. sjednici održanoj 19.03.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

komunalnom redu, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

  

Ispred ovlaštenog predlagača, pomoćnik načelnika Ermin Musa dao je dodatno 

pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio 

je na izjašnjavanje Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (sa 18 glasova „ZA“) usvojena 

Odluka o izmjenama i dopunama  Odluke o komunalnom redu.   
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Ad.3. 

(Prijedlog Odluke o  raspisivanju izbora za  

članove Savjeta mjesne zajednice Kokoščići). 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 10. sjednici održanoj 19.03.2018. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Savjeta 

mjesne zajednice Kokoščići, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja i pitanja iznijeli vijećnici: Kruno Riđić, 

Elvir Rožajac i Branko Romić. 

 

Ispred ovlaštenog predlagača, pomoćnik načelnika Čedomir Jelić dao je dodatno 

pojašnjenje u vezi ove tačke dnevnog reda i razlozima za njeno donošenje. 

 

Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove Savjeta mjesne zajednice Kokoščići. 
 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je  sa 16 glasova 

„ZA“ i 2 „SUZDRŽANA glasa usvojena 

 

Odluka o raspisivanju izbora za članove Savjeta mjesne zajednice Kokoščići. 

 

 

Ad.4. 

(Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o  

izboru stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš.) 

 

 
 Predsjednik Kluba DF  Kruno Riđić dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda.  

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg  OV stavio 

je na izjašnjavanje  Prijedlog  Odluke o  izmjeni Odluke o izboru stalnih radnih tijela 

Općinskog vijeća Vareš. 

 
              Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je jednoglasno    

( sa 18 glasova „ZA“)   glasa usvojena  

 

Odluka o izmjeni Odluke o izboru  

stalnih radnih tijela Općinskog vijeća Vareš. 
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Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja  

u zakup poslovnog prostora u vlasništvu Općine  Vareš.) 

 

 

 

Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg  OV stavio 

je na izjašnjavanje  Prijedlog Odluke o uslovima i načinu davanja u zakup poslovnog prostora 

u vlasništvu Općine Vareš. 

 

              Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je  sa 17 

glasova „ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“  glasom usvojena 

 

Odluka o uslovima i načinu davanja u zakup  

poslovnog prostora u vlasništvu Općine Vareš. 

 

Ad.6. 

(Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za sprovođenje javnog oglasa u 

postupcima dodjele u zakup poslovnih zgrada i poslovnih prostora Općine Vareš.)  

 

Ovlašteni predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg  OV stavio 

je na izjašnjavanje  Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za sprovođenje javnog oglasa u 

postupcima dodjele u zakup poslovnih zgrada i poslovnih prostora Općine Vareš. 

 

              Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je  sa 17 glasova 

„ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom   glasa usvojeno 

 

Rješenje o imenovanju Komisije za sprovođenje javnog oglasa u postupcima 

 dodjele u zakup poslovnih zgrada i poslovnih prostora Općine Vareš. 

 

 

Ad.7. 

(Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva  

u korist MEHIĆ FAJKE, naselje Rajčevac, Vareš.) 
          

         Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

  Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda  i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio 

je na izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o utvrđivanju prava vlasništva u korist MEHIĆ FAJKE, 

naselje Rajčevac, Vareš. 
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Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je sa 17 

glasova „ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom usvojeno 

 

Rješenje o utvrđivanju prava vlasništva  

u korist MEHIĆ FAJKE, naselje Rajčevac, Vareš. 

 

Ad.8. 

(Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda 

Profesionalnom vatrogasnom vodu Vareš na zemljištu društvene/državne svojine.) 
          
 

U raspravi je učestvovao vijećnik Kruno Riđić koji je tražio dodatno pojašnjenje u 

vezi nekretnina navedenih u prijedlogu Rješenja. 

 

Pomoćnik načelnika Ermin Musa dao je dodatno pojašnjenje. 

 

Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Rješenja o prestanku prava upravljanja, korištenja i posjeda Profesionalnom 

vatrogasnom vodu Vareš na zemljištu društvene/državne svojine. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno  (sa 18 glasova „ZA“) usvojeno  

 

Rješenje o prestanku prava upravljanja, korištenja i posjeda Profesionalnom 

vatrogasnom vodu Vareš na zemljištu društvene/državne svojine. 

 

Ad.9. 

(Prijedlog Rješenja o prestanku prava upravljanja, korištenja i posjeda 

 Samoupravnoj interesnoj zajednici za komunalnu i stambenu  

oblast Vareš na zemljištu društvene/državne svojine.) 
   

         Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

  Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda  i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio 

je na izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o prestanku prava upravljanja, korištenja i posjeda 

Samoupravnoj interesnoj zajednici za komunalnu i stambenu oblast Vareš na zemljištu 

društvene/državne svojine. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (sa 18 glasova „ZA“) usvojeno 

 

Rješenje o prestanku prava upravljanja, korištenja i posjeda 

 Samoupravnoj interesnoj zajednici za komunalnu i stambenu  

oblast Vareš na zemljištu društvene/državne svojine. 
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Ad.10. 

(Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Radničkom 

univerzitetu „Branko Jelić“ Vareš na zemljištu društveno/državne svojine.) 
   

 Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je 

na izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda 

Radničkom univerzitetu „Branko Jelić“Vareš na zemljištu društveno/državne svojine. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (sa 18 glasova „ZA“) usvojeno  

 

Rješenje o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Radničkom 

univerzitetu „Branko Jelić“ Vareš na zemljištu društveno/državne svojine. 

 

 

Ad.11. 

(Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Kulturno-

umjetničkom društvu „Jedinstvo“ Vareš na zemljištu društvene/državne svojine.) 

 

 Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je 

na izjašnjavanje Prijedlog Rješenja o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda 

Kulturno-umjetničkom društvu „Jedinstvo“ Vareš na zemljištu društveno/državne svojine. 

 Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je 

jednoglasno (sa 18 glasova „ZA“) usvojeno  

 

Rješenje o prestanku prava korištenja, upravljanja i posjeda Kulturno-umjetničkom 

društvu „Jedinstvo“ Vareš na zemljištu društveno/državne svojine. 

 

 Zamjenik predsjedavajućeg OV dao je pauzu u trajanju od 10 minuta. 

 Nastavljeno je sa radom današnje sjednice. 

Ad.12. 

(Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica sa područja općine Vareš u 2017. godini.) 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici Elvir Rožajac, (iznio problem 

MZ Ravne, nemaju prostorije), Kruno Riđić (sugeriše da se mjesnim zajednicama daje više 

finansijskih sredstava), Đemo Kevrić (iznio problem nedostatka prostorija u pojedinim 

mjesnim zajednicama za rad MZ), Emir Islamović (predložio da se mjesne zajednice aktivnije 

uključe u apliciranje za veće projekte) i Fadila Turki (sugeriše da MZ u izvještaju navedu u 

koje svrhe su utrošena sredstva). 

Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV stavio je na izjašnjavanje 

Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica sa područja općine Vareš u 2017. godini. 
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Nakon izjašnjavanja vijećnika zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje da je sa 16 

glasova „ZA“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa usvojen  

 

Izvještaj o radu Savjeta mjesnih zajednica 

 sa područja općine Vareš u 2017. godini. 

 

Ad.13. 

(Informacija o nekretninama u vlasništvu Općine Vareš.) 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su iznijeli svoje mišljenje, stavove i pitanja vijećnici: 

Elvir Rožajac, Kruno Riđić, Fadila Turki i zamjenik predsjedavajućeg OV Nikola Šimić. 

 

Ispred predlagača pomoćnik načelnika Ermin Musa dao je dodatno pojašnjenje i 

odgovorio na pitanja vijećnika postavljena u raspravi.   

 

U daljnjoj raspravi su učestvovali vijećnici: Elvir Rožajac (replika), Kruno Riđić i 

zamjenik predsjedavajućeg OV Nikola Šimić koji je konstatovao da nadležna Služba za 

narednu sjednicu OV, vijećniku Elviru Rožajcu dostavi informaciju o stanju uplata po 

pitanju naknade za korištenje stanova, gradskog građevinskog zemljišta i komunalne 

naknade. 

 

Zaključena je rasprava i zamjenik predsjedavajućeg OV konstatuje uz Zaključak da 

je Vijeće primilo k znanju 

 

Informaciju o nekretninama u vlasništvu Općine Vareš. 

Ad.14. 

(Informacija o provođenju Strategije integrisanog razvoja  

Općine Vareš za period 2017-2026. godine, za 2017. godinu.) 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnici Elvir Rožajac i Kruno Riđić. 

 Ispred predlagača rukovodilac jedinice JURA Rusmir Berberović dao je dodatno 

pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda i odgovorio na postavljena pitanja vijećnika u 

raspravi. Pozvao je sve kojima treba pomoć u vezi izrade projekata da se mogu obratiti 

Jedinici za upravljanje lokalnim integrisanim razvojem u Općini Vareš. 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće 

primilo k znanju  

Informaciju o provođenju Strategije integrisanog razvoja 

Općine Vareš za period 2017-2026. godine, za 2017. godinu. 
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Ad.15 

( Tekuća pitanja) 

   

1.  Predsjedavajući OV upoznao je Vijeće sa Zahtjevom za sanaciju puta Striježevo-

Juke (Kokoščići) dostavljenim od mještana zaseoka Juka-Smajići od 12.03.2018. 

godine. Zahtjev je dostavljen i Općinskom načelniku. 

Vijećnik Đemo Kevrić u svojstvu predsjednika MZ Striježevo upoznao je Vijeće sa 

navedenim problemom i aktivnostima na rješavanju istog.  Održan je prošireni 

sastanak Savjeta mjesne zajednice Striježevo, na kome su bili prisutni Općinski 

načelnik gosp. Zdravko Marošević, ministar Ze-do kantona gosp. Fahrudin Brkić i 

direktor JKP d.o.o. Vareš gosp. Zafer Kamenjaš. Na sastanku je donesen zaključak 

da će se navedena dionica puta raditi u tekućoj godini  od strane JKP d.o.o. Vareš. 

 

2.  Vijećnik Elvir Rožajac u svom obraćanju skrenuo je pažnju na dugovanja privatne 

firme Ekva prema Općini Vareš i iznio je svoje mišljenje u vezi odnosa vlasnika 

prema radnicima navedene firme. O istom je dao pojašnjenje. Sugeriše da neko 

ispred Općine Vareš stupi u kontakt sa vlasnikom firme ili uputi apel u vezi 

problema sa kojima se susreću zaposleni u toj firmi. 

Zamjenik predsjedavajućeg OV u svom obraćanju  izjavio je da vijećnik Elvir 

Rožajac može iznijeti navedene probleme i diskutovati o njima u svojstvu vijećnika, 

ali da Vijeće nema ingerenciju na privatna preduzeća. 

Zamjenik predsjedavajućeg OV u svoje lično ime i u ime Općinskog vijeća čestitao 

je svim građanima katoličke i pravoslavne vjeroispovijedi nadolazeće blagdane 

Uskrs i Vaskrs. 

 

        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

  Sjednica je završena u 17,10 sati.  
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